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Referat til skolebestyrelsesmøde onsdag d. 7. juni 2023 kl. 17:00-19:00  
Deltagere: Ane Palsberg, Sara Vinding, Christoffer Korsbakke Mortensen, Nadja 
Tandrup, Anna-Signe Holst, Dan Cui Priergaard, Louise Nørholm, Sidsel Buhl, 
Mette Stæhr Niedersøe, Rikke Michan,  

Afholdes: I medarbejderrummet 
 
Ordstyrer: Rikke Michan  
Referent: Mette Stæhr Niedersøe  
  

Afbud: Sidsel Raben, Jeppe Hoffmeyer 9.Y, 
Vilfred Højgaard 7.Z  
 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Ressourceallokeringsmodel 17:00- 
17:30 

Vi skal have diskuteret det fremsendte materiale, så der kan 
udarbejdes et høringssvar. Thomas administrativ leder 
deltager. Bilag vedhæftet.  

Modellerne blev fremlagt. Rikke og Thomas 
noterede kommentarer og bestyrelsen beder 
Rikke og Thomas om at lave et udkast til et 
høringssvar der sendes rundt til endelige 
godkendelse.  
Kommentarer til høringsmaterialet blev 
noteret og tages med. Der var fokus på at 
høringssvaret tilgodeser både nutid og fremtid 
og en robust økonomi i forhold til 
skolen/skolernes opgave samt mulighed for at 
løfte den specialpædagogiske opgave. Der blev 
kommenteret på et at materialet manglede 
viden om netop det specialpædagogiske samt 
kriterier for klassesammenlægning, som kan 
have betydning for modellerne.  
 

Høringssvar til ét skoledistrikt 17.30- 
17.45 

Gennemgang i forhold til høringssvar.  
Bilag vedhæftet.  

Vi bakker fortsat op om et stort skoledistrikt. 
Rikke udarbejder høringssvar, der sendes til 
godkendelse 

Godkendelse af referat 17:45- 
17:47 

 Godkendt 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelser (Orientering) 
 
 

17:47- 
18:10 

Formanden 
Skoleledelsen 
Medarbejderne 
Elevrådet 

Skoleledelsen: 
Orientering om kantine: Vi har underskrevet 
kontrakt med Familiegryden, og vi så småt gået 
i gang med samarbejdet.  
Orientering om ansættelse af VF, samtaler 
fredag.  
Orientering om trafik 
Rikke og Christoffer har mødtes med Sylvia og 
kollegaer en morgen og se på trafikken. Det 
oplevede er taget til efterretning. Vi har på 
opfordring meldt os til trafik i børnehøjde. Pt. 
for én klasse, men vi håber at få lov at have 
alle tre femte klasser med. Rikke rykker for en 
tilbagemelding inden sommerferien.  
Andet: 
Vi starter efter sommerferien en ekstra Fulton 
klasse. Der er indskrevet 21 elever, hvoraf fire 
er piger, og vi har ansat 3 lærere til opgaven.  
Vi er færdige med indskrivning af idrætselever. 
Vi starter 21 nye idrætselever.  

Forældretilfredshedsundersøgelsen- 
Orientering 

18:10- 
18:15 
 

Orientering om tiltag Vores primære opmærksomhed er faldet på 
GFO, og vi har inviteret klassekoordinatorerne 
til et dialogmøde omkring GFO´en. 

Skole/hjem-samtaler 18:15- 
18.30 

Vi har et ønske om i det kommende år kun at lægge én 
skolehjemsamtale for at bruge tiden på møder med forældre, 
hvor der er brug for at mødes med os – vi ser et stigende 
behov for de løbende møder. 

Der er forskellige synspunkter og holdninger. 
Vi arbejder videre på forskellige modeller for 
skole/hjem-samarbejdet vi kan drøfte i det nye 
skoleår.  

Diæter 18.30- 
18:35 

Orientere jf. mail fra Rikke Alle har fået et brev, hvor man tilbydes at få 
diæter med tilbagevirkende kraft.  
Fremadrettet kommer der en ny 
styrelsesvedtægt, som bliver taget op på et 
senere tidspunkt.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Mødekalender til godkendelse 18:35-
18:40 

Næste års møder er placeret således:  
Mandag d. 28/8 
Tirsdag d. 26/9 
Onsdag d. 25/10 
Torsdag d. 30/11 
Onsdag d. 31/1 
Mandag d. 18/3 
Tirsdag d. 23/4 
Torsdag d. 13/6 
Som udgangspunkt kan de ikke bare flyttes, da de ligger i 
forhold til andre møder, men vi kan have overset noget 
ekstraordinært og beder om godkendelse af datoerne   

Godkendt og de bliver lagt i kalender. 

Den gamle forældreforening – vi vil 
gerne bruge pengene på kontoen, 
så den kan lykkes. 

18:40- 
18:50 

Kort drøftelse af, hvad vi bruger pengene på nu. Fordeling af 
de sidste 52000 kr.  

Forslag om at kassen betaler Familiegryden for 
boller, fastelavnsboller – generelt fælles 
aktiviteter, der kommer alle til gode.  

Evt.  18:50- 
19:00 

  

Punkter til næste skoleår  Meddelsesbogen – udsættes efter aftale med formandskabet 
Data om skolen – udsættes efter aftale med formandskabet  
Grænsesætning i forhold til kommunikation. 
Dokumentation omkring forældreinvolvering – virker det. Det 
bør vi finde ud af. Dan gensender og vi sætter på som et 
punkt. 
Skærm 
 

 

 


